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- A. Piaszczyk - budowa oczyszczalni kwalifikuje się do ubiegania się o środki

„unijne".

-Wójt Gminy- ale zdecydowaliśmy się na zaciągnięcie pożyczki na korzystniejszych

warunkach.

- A. Szumera - w roku 2004 środków unijnych już nie dostaniemy, może dobrze

byłoby mieć plan rezerwowy ?

- Wójt Gminy - zaproponował, aby w pierwszych dniach czerwca br. rozmawiać

o inwestycjach.

- A. Szumera -przypomniał, że gmina już w przeszłości skorzystała z

preferencyjnych kredytów Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i

Gospodarki Wodnej i należnych umorzeń.

Ad.7

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Poczesnej

Pani Mariola GÓRECKA złożyła informację o pracy Ośrodka za rok 2003.

Materiał w załączeniu do protokołu.

Głos zabierali:

- St-w Pietras - jak często pracownicy socjalni wychodzą w teren, czy rodziny

przychodzą po pomoc ?

-1. Cuglewski - ze złożonego sprawozdania wynika, że jesteśmy zatroskani trudną

sytuacją, ale i naszą bezradnością w obliczu obecnej sytuacji, dzieci które

przejmują biedę od rodziców. Sytuacja ciągle pogarsza się. Trzeba przyjąć do

wiadomości, że należy łagodzić problemy życiowe. Rada może wiele poprzez

podejmowane decyzje, bo dzieci w okresie wakacji nie mogą korzystać z

dożywiania, co z ludźmi bezrobotnymi (17% w gminie), może uruchomić roboty

interwencyjne, i wiele innych spraw.

Podziękował za pracę pracownikom GOPS w odniesieniu do ludzi potrzebujących.

- A. Piaszczyk - poparł stanowisko radnego l. Cuglewskiego , ale to rząd przerzuca

coraz więcej zadań na gminę bez stosownych środków finansowych. Są głosy ze

środowiska, że pomoc otrzymują osoby, które jej nie powinny otrzymywać. W jaki

sposób GOPS kontroluje i weryfikuje dokumentację jaką przedkładają osoby

ubiegające się o pomoc ?












